
 

 

 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 

 Protokoll från styrelsemöte 7 november 2021, Nr 150 

 

 

Närvarande: Robin Holmqvist, Stefan Giertz, Ragni Kaiheden, Kent Tibbelin,  

 Ingrid Ekstrand och Anette Maretics. 

  

Frånvarande:  Håkan Lindh och Britt-Marie Frölén 

 

 

§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

protokoll 

  

§ 2 Kommentar Robin har inte fått något svar från hyresvärden ännu gällande  

från föregående frågan om var vi kan göra fler nycklar. 

protokoll    

ENA-träffen blev mycket lyckad och flöt på bra. Fakturan för lokalen är 

mycket dyrare än tidigare år och Robin ska kontrollera om detta stämmer.  

Vinsten blev mindre än vi hoppats på då det endast var 22 par i år.  

 

Städningen av lokalen har kommit igång igen och det städas varannan 

fredag av samma städfirma som tidigare.  

 

§ 3 Kommande December och januari månads program är klara.  

program   

 Ärtsoppsbridgen är fullbokad och det är t o m par på reservlista. Håkan 

kommer att vara tävlingsledare.  

  

 Skinkbridgen blir den 11 december och Ingrid blir ansvarig för den. Peter 

ska tillfrågas som tävlingsledare. Inbjudan sätts upp på klubben och läggs 

ut på hemsidan. 

   

 Vi diskuterar uppstart av ENA-serien, men vi avvaktar till nästa 

styrelsemöte att fatta beslut om det.  

   

 Vi kan söka bidrag från Upplands Bridgeförbund som har en 

utbildningsfond. Vi har totalt 36 som går kurs (24 på dagen och 12 på 

kvällen). Robin får i uppdrag att göra en skrivelse/ansökan.  

 

 

§ 4 Övrigt Ingrid har kontaktat Comviq angående telefonen och de informerar att då vi 

inte betalat på ett år har vi förlorat vårt telefonnummer. Styrelsen beslutar 

att vi inte ska ha någon telefon längre.  

 

 Ragni får i uppdrag att lägga ut information om klubbens bankgiro på vår 

hemsida.  

 

 Stefan får i uppdrag att prata med Peter Svensson om han kan ta bort vår 

facebooksida.   

 

 Vi har fått erbjudande från ett Göteborgsföretag om att köpa kortlekar för 

5:-/styck. Vi lägger detta blad i lilla rummet där vi har 

brickläggningsmaskinen så vi har kontaktuppgifterna ifall vi vill köpa nya 

kortlekar av dem.  

 

 



 

 

 

 Christer Elovsson ska köpa in en ny toalettsits till damtoaletten. 

 

 Anette har ny mailadress som är; anettemaretics@icloud.se 

  

   

§ 5 Ekonomi Kent informerar om att ekonomin är fortsatt stabil.  

  

  

§ 7 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 5 december 2021 klockan 16.00.  

 

 

 

 ……………………………. …………………………. 

 Robin Holmqvist  Anette Maretics 

 Ordförande   Sekreterare 


